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Maandag 22 mei —  JH Den Uitvlucht 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Lisa Cruycke (Logo Leieland), Johan Himpe (Logo Leieland), Marie De Graeve (KLJ Ware-

gem/Wimbo), Zoë Eggermont (KLJ Waregem), Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Waregem), Manuel Devriendt (Scouts Wa-

regem), Britt Van de Velde (Chiro Waregem Centrum), Thomas De Vos (Chiro Waregem Centrum), Victor Wille-

mijns (Jeugdhuis Den Uitvlucht), Dante Verbauwhede (dagelijks bestuur), Hannes Declercq (voorzitter jeugdraad), 

Flor Coussement (Jeugddienst), Simon Desmet (dagelijks bestuur), Clemens Van Cauwenberghe (Chiro Gaverke), 

Leontine Desloovere (Chiro Gaverke), Jasmine Tyberghien (Akabe Funk), Helena Libbrecht (Akabe Funk), Stef Tijt-

gat (KAJ De Snaere/Chiro Leieland/JH Den Uitvlucht), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Alicia De Waele (Dagelijks 

bestuur), Lucas De Sloovere (Dagelijks bestuur), Cindy Besard (Dagelijks bestuur), Zora Hermans (Chiro Oetsjie-

koetsjie), Jochem De Brandt (Jong CD&V), Rune Reynaert (JH Den Uitvlucht), Phoebe Allaert (Speelplein De 

Speeldooze), Emiel Van Praet (KAJ De Snaere), Aaron Libbrecht (JH Den Uitvlucht) 

 

Verontschuldigd: Jong VLD, Gezinsbond Waregem, Chiro Oetsjiekoetsjie, Jo Neirynck (Schepen van jeugd) 

Gespreksleiding: Hannes Declercq (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

 

Financieel 

Cindy: Overzicht in opmaak, voor de volgende jeugdraad. 

 
Logo Leieland: Brainstorm rond omgaan met alcohol 

Lisa: Mijn collega Johan en ik zijn hier op vraag van stad Waregem om eens met jullie rond het thema alcohol sa-

men te zitten. Nu zitten we met de jeugd samen maar we focussen ons ook op volwassenen en ouderen. We ko-

men eens brainstormen over wat we samen met de jeugdverenigingen kunnen doen rond alcohol.  

Johan: Volwassenen die teveel drinken en achter het stuur kruipen is ook een realiteit. Of ouderen van 60-70 jaar 

die drinken uit eenzaamheid of uit gewoonte, daar werken wij dus ook rond. Dan kijken we niet naar het drinken 

op zich maar wel naar de mogelijke problemen die hieruit ontstaan. Als we spreken over omgaan met alcohol, 

spreken wij eigenlijk over problematisch alcoholgedrag. Alcohol zit nu eenmaal verweven in onze maatschappij. 

Het is niet onze bedoeling om te zeggen dat het niet mag, het is de bedoeling om mensen bewust te maken van de 

risico’s, absoluut niet om met de vinger te wijzen. De reden waarom wij hier zijn vanavond is om eens na te gaan 

hoe jullie als jeugd dit aanvoelen en wat voor situaties jullie al hebben gezien.  

Lisa: Hebben jullie al probleemsituaties gezien waarbij jullie niet wisten hoe jullie moesten handelen? 

Stef: Jonger en jonger beginnen ze met alcohol. Van sommige Tito’s (2de middelbaar) weten we dat ze al op café 

zitten.  

Johan: Problematisch alcoholgebruik, wat is dat voor jullie? Hoe ervaren jullie dat?  

Stef: Het is cru om te zeggen, maar wij als jeugdhuis draaien op alcohol. We spreken jongeren wel aan als ze te-

veel op hebben. Het probleem van 15-jarigen of jonger die al drinken is ook al besproken geweest op onze AV. 

Johan: Is er iemand van jullie maten al in de problemen gekomen? Wat doe je dan? 

Phoebe: Tijdens een moni-avond was er moni die teveel gedronken had, gevallen was op de parking en redelijk 

hard aan het bloeden was. De hoofdmoni heeft dan een ambulance gebeld en dan heeft die jongen een nachtje 

mogen doorbrengen op de spoeddienst. Ik heb dan direct de ouders verwittigd, dat vond ik niet zo fijn. Op de vol-

gende AV hebben we dit besproken en duidelijk gemaakt dat ze niet naar een moni-avond moeten komen om al-

leen maar te drinken.  
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Johan: De stad vraagt ons om een alcoholbeleid uit te werken. Wat denken jullie dat er kan gebeuren zonder dat 

het erover is, zonder te betuttelen? Moet er iets rond gebeuren? Wat kan dat dan zijn? 

Simon: Ik denk dat er al veel gebeurt, zoals acties tegen alcohol achter het stuur, maar misschien dat er lokaal 

iets kan uitgewerkt worden? 

Cindy: Ik denk dat de jeugd al meer moeite doet dan de volwassenen. Ik vrees dat, wat je ook doet naar de jeugd 

toe, dit als betuttelend zal overkomen. Ik denk dat “niet met de vinger wijzen” heel moeilijk is en zelfs niet be-

staat bij alcohol. 

Jasmine: Ik denk bij de jeugd, hoe meer je erop in gaat en hoe meer je gaat verbieden, hoe meer het juist zal 

aantrekken bij hen. 

Flor: Ik denk dat we eerder moeten zorgen dat het kader veilig blijft. We weten dat jongeren soms eens een mis-

stap begaan en we ons beter richten op hoe we dit kunnen opvangen als er eens iets misgaat. Hoe zorgen we er-

voor dat het niet ontspoort?  

Stef: In het jeugdhuis is er ook het probleem dat jongeren zich gaan zich indrinken in de cafés op de markt, daar-

na naar hier komen om gratis water te drinken om dan over te geven in de wc’s. Dat zijn jongeren die niet in ons 

ledenbestand zitten en ze komen naar hier om dat te doen om dan ook hier opgepikt te worden door hun ouders. 

Dat is niet leuk voor ons omdat wij dan een slechte naam krijgen in plaats van de andere cafés. Er kwamen hier 

tijdens Waregem Koerse vier minderjarige meisjes toe gestrompeld, volledig van de kaart, kwamen van Bar Cabal-

lo. Dan zijn we verhaal gaan halen bij Caballo zelf hoe het kan dat die minderjarige meisjes zo dronken konden 

zijn en de security zei gewoon dat we ons niet moeten moeien. De cafébazen hebben er dus zelf geen gehoor naar 

en lachen er zelfs mee.  

Cindy: Er is meer controle nodig op de marktcafés. Er zitten veel -18-jarigen cocktails te drinken op terras. 

Flor: We hebben de café als eens leeftijdsbandjes gegeven, is dit iets wat we terug kunnen proberen?  

Cindy: Misschien wel, want ze controleren echt niet.  

Jochem: Is er daar iets van feedback op gekomen? 

Flor: Dat het soms wat moeilijk werkbaar was, maar elk handvat dat je aanreikt... 

Simon: De jeugd drinkt misschien algemeen minder, maar op evenementen als 100 dagen zie je 15-jarigen toe 

komen met flessen sterke drank. 

Victor: Ook bij de nachtwinkels controleren totaal niet, ik ken genoeg jongeren van 16 jaar die daar buiten komen 

gewandeld met wat ze maar willen van drank.  

Stef: Soms horen we ook het omgekeerde dat de jeugd wordt weggestuurd in de nachtwinkels, denk dat het fifty-

fifty is. 

Johan: Zorg dragen voor elkaar is misschien wel een positieve boodschap. Niemand alleen laten, is dat een betere 

boodschap? Jongeren die experimenten, dat pre-drinken, ze moeten nog thuis geraken en dan gebeuren er rare 

toeren... 

Stef: Voor ze naar hier in het jeugdhuis komen hebben ze vaak al drank binnen van bij de Albert Hein.  

Alicia: Soms controleren ze er, te zien welk moment. Mij hebben ze al gecontroleerd. Jongeren vragen mij soms 

ook of ik voor hen drank wil halen. Ik denk dat daar ook een probleem in zit dat jongeren het vragen aan andere 

jongeren die iets ouder zijn om voor hen drank te kopen.  

Cindy: De mensen achter de toog zijn vaak mee verantwoordelijk, ze geven zelf geen drank aan minderjarigen 

maar zijn hun gezaag soms beu en zeggen dan: “Vraag iemand die oud genoeg om er om te komen”. Dit mogen ze 

echt niet zeggen! 

Flor: Dus wat ik hier vooral hoor is dat het enerzijds gaat om de verstrekkers van alcohol; cafés, winkels,… en an-

derzijds verantwoordelijkheid, zorgen voor elkaar, drank niet doorgeven. Dat is misschien wel iets waarmee we 

aan de slag kunnen.  

Simon: Maar ook de mentaliteit is gewoon veranderd. Nu zijn ze al helemaal dronken als ze toe komen. Wij waren 

nooit straalbezopen.  

Stef: Wij dronken bier, de jeugd van nu drinkt sterke drank.  
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Hannes: Vroeger op dag van de jeugdbeweging was dit niet zo dat er gedronken werd tijdens het ontbijt, ze amu-

seerden zich zonder drank. Nu komen ze toe met flessen sterke drank... tijdens een ontbijt. 

Stef: Hebben jullie dan nooit gedronken tijdens de Dag van de jeugdbeweging?  

Hannes: Jawel, maar toen dronk je een paar pintjes en dat was het. 

Stef: Dit klinkt misschien raar maar ergens had je vroeger nog iets van controle toen de cafés nog open waren. In 

mijn schooltijd was Café De Gilde open en kon je daar nog een pintje drinken, maar dan dronk je er een paar pin-

ten en was het tijd om naar school te gaan. Nu zijn alle cafés gesloten ’s morgen en gaan ze zich gaan bevoorra-

den in de winkels.  

Cindy: Nu heeft de stad inderdaad de cafés verplicht om te sluiten ‘s morgen en misschien is dat wel een deel van 

het probleem. 

Flor: Dat is eigenlijk iets waar we zelf nog niet hebben bij stilgestaan. We hebben die vraag gekregen vanuit de 

scholen om daar op te letten. Maar misschien door het helemaal stil te leggen zoeken ze misschien nog schadelij-

kere manieren.  

Johan: Kijk naar de drooglegging destijds in Amerika, dat had ook een omgekeerd effect.  

Britt: Ik ben Aspileiding en ik merk ook dat die jongeren drinken “om dood te gaan”, maar veel jongeren kampen 

met mentale problemen en depressieve gedachten. Ze komen bij onze leiding vertellen dat ze hun leven niet 

meer zien zitten. Dat maakt mij echt zorgen maar ik weet niet of we dit kunnen veralgemenen voor alle jongeren. 

Maar ze drinken dus omdat ze zich depressief voelen.  

Hannes: Is dat niet die generatie die tijdens hun puberteit de coronatijd heeft meegemaakt?  

Flor: Ik denk dat je niet mag onderschatten hoeveel overcompensatie er nu is door wat ze toen gemist hebben.   

Alicia: Ik denk ook dat jongeren veel vroeger beginnen uitgaan nu. 

Flor: Dan moet er misschien ook gewerkt worden naar de ouders toe.  

Stef: Voor de dag van het jeugdbeweging is het probleem als je cafés weer gaat open doen, zal je helft van je 

volk kwijt zijn aan de cafés.  

Flor: We zeggen ook niet dat we direct weer de cafés gaan openen die ochtend, maar we gaan eens moeten den-

ken over de acties die we kunnen doen.  

Stef: Zijn we als mens ook niet gemaakt om altijd een gat te vinden in het systeem?  

Flor: Vroeger had je er ook die erover gingen, maar dat ging over een paar, nu is het gewoon duidelijker teveel. 

De vraag is dus wat het best werkbare systeem is en of we het huidige systeem wat moeten bijschaven. 

Logo leieland werkt trouwens ook rond mentaal welzijn, daarvoor kunnen ze ook een belangrijke partner zijn. 

 
Evaluatie jeugdreceptie  

Hannes: Wie is er allemaal geweest? Zijn er opmerkingen?  

Dante: Ik was er zelf nog niet tijdens de receptie omdat ik moest werken maar ik vond het wel goed dat er een 

concert achteraf was, dat bracht wel sfeer voor de diegenen die gebleven waren.   

Flor: Het is niet zo dat de vrijdagavond een probleem is, ofwel? Omdat ik weet dat er wel een aantal jeugdvereni-

gingen dan vergaderen.  

Stef: Voor Chiro Leieland hierin mee te krijgen was dit moeilijk, zij houden zich strikt aan de vergadering op vrij-

dagavond. 

Flor: Maar op zich is het voor de rest geen probleem op vrijdagavond? Ook het uur was ok voor jullie, 18.30u.?  

Clemens: Ik heb gehoord van sommigen dat ze het wel jammer vonden dat de drank niet meer gratis was tijdens 

het concert.  

Flor: De drank die geconsumeerd is vóór het optreden maakt ruimschoots goed voor wat er dan moest betaald 

worden tijdens het optreden. Er is veel gedronken geweest, op zich zeker geen normaal verbruik voor een recep-

tie, volgende keer gaan we niet meer communiceren tot hoe lang de bar open is, misschien dat dit zal helpen.  

Was het eten verder ok? Heeft iedereen voldoende gegeten? Suggesties voor volgend jaar voor een optreden?  

—> Het eten was in orde! Een optreden van Channel Zero, of jong talent,...  
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Coronasurplus 

Hannes: We hebben dat reglementje vorige vergadering ook al een overlopen, vandaag overlopen we de aanpas-

singen.  De aanpassingen staan in het vet gedrukt.  

⚫ Het woordje ‘actuele’ werd toegevoegd bij ‘maatschappelijke problemen’.  

⚫ Er is een budget van 30.000 euro met een maximum van 2500 euro per project. Het totaal van alle toege-

kende projecten kan nooit het beschikbare budget overschrijden. Als er x-aantal projecten zijn die samen 

het budget overschrijden zal er een selectie gebeuren van het aantal voorstellen ofwel zal niet het volledi-

ge bedrag van 2500 euro per project uitgekeerd worden. Dat zal dan een beslissing zijn van de jury.  

⚫ Bij artikel 6 staat dat een vereniging, na goedkeuring van de subsidieaanvraag, al de helft van het bedrag 

uitbetaald krijgen. Het resterende bedrag kan dan uitbetaald worden na indienen van de nodige bewijsstuk-

ken. Dit betekent dat je dus een voorschot krijgt om mee van start te gaan.  

 

Subsidiereglement goedgekeurd door jeugdraad.  

Flor: Dit komt ter goedkeuring op het schepencollege en gaat daarna nog naar de gemeenteraad.   

 

Terugkoppeling kindvriendelijke stad 

Flor: We hebben al twee fasen van het project doorlopen. Het project duurt tot februari 2024. In fase 1 hebben 

we een vragenlijst laten invullen in het secundair en lager onderwijs en ook bij de jeugdraad (oktober 2022). 

Daarmee zijn we aan de slag gegaan en hebben we vier prioritaire thema’s gekozen met de stuurgroep (deze be-

staat o.a. uit de schepen van jeugd, de korpschef, iemand van ruimtelijke planning, de stedelijke werkplaats,…).  

Thema's:  

⚫ Verkeersveiligheid (van en naar thuis en vrije tijd/school). In Waregem zitten we met een grote scholenge-

meenschap, dus is het belangrijk om er werk van te maken dat die routes naar school veilig zijn, maar ook 

de routes om van thuis naar de vrijetijdsbeleving te gaan.  

⚫ Publieke ruimte die gedeeld wordt (zowel jongeren, kinderen en ouderen). Hoe kunnen we zorgen dat de 

publiek ruimte tegemoet komen aan verschillende doelgroepen?  

⚫ Mentaal welzijn bij jongeren.  

⚫ Dialoog en participatie van de stad met kinderen en jongeren. Hoe kunnen jongeren hun mening geven aan 

de stad en hoe kan de stad goed communiceren naar jongeren over wat er beslist word? Bvb. Hoe kunnen 

kinderen stemmen voor de naam van een nieuw park? 

In fase 2 zijn we naar scholen geweest en kinderen en jongeren bevraagd rond die vier thema’s. We hebben daar 

veel feedback over gekregen en ook suggesties, zowel praktisch als heel algemeen. Als het ging over mentaal wel-

zijn viel het op dat het niet altijd over een campagne moet gaan. Je kan bvb. ook zorgen dat er veel kleur is in 

jouw stad, of zorgen dat er veel groen aanwezig is in de stad. Dat was één van die praktische suggesties. Nu zijn 

we op einde van fase 2, we hebben geprobeerd al deze suggesties te kanaliseren en in een rapport te gieten. Fase 

3 is een actieplan opstellen om voor te leggen aan het schepencollege waarmee we aangeven dat dit dingen zijn 

die wij belangrijk vinden waarop het nieuwe bestuur kan op inzetten. We gaan met dat rapport ook naar de ge-

meenteraad. We vragen hierbij het mandaat om dit te komende jaren dit verder te mogen uitwerken. Bvb. rond 

fietsvriendelijkheid bij jeugdverenigingen (voldoende fietsenstallingen bij elke jeugdbeweging, campagnes rond 

verkeersveiligheid,…). Normaal in september komen we dan met het rapport naar de jeugdraad waar jullie dan 

ook nog suggesties of aanpassingen kunnen doen. 

 

 

Evaluatie fuifcontroles 

Hannes: De resultaten zijn van 10 evenementen die hebben plaatsgevonden. Diegene die we hebben met de her-

bruikbare bekers zijn er van 6 evenementen omdat we dat pas later op het jaar hebben toegevoegd. 
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⚫ Bij 66% staat het eetkraam ver genoeg van gebouw (min. 8 meter). Bij drie verenigingen was dit dus niet 

geval, wat meestal gebeurt omdat er te weinig plaats was. Als het lukt om op  8 meter van het gebouw te 

zetten, doe dit dan zeker.  

⚫ Locaties vlot bereikbaar: 100% 

⚫ Bij 2 van de 9 evenementen waren tenten niet goed verankerd.  

⚫ Bij 9 van de 10 evenementen waren nooduitgangen niet afgesloten. Bij één evenement was dit wel het ge-

val, er stond een vestiaire voor.  

⚫ Het aantal nooduitgangen is zo voorzien dat er vlot kan geëvacueerd worden: 100% 

⚫ Alle nooduitgangen zijn zichtbaar aangeduid: 100% 

⚫ Geen materiaal voor de nooddeuren: slechts 80%, dit moet 100% zijn, het zijn nooduitgangen voor iets. 

⚫ Er hangen duidelijke boodschappen uit in de zaal dat men niet mag roken: 90% 

⚫ Drukknopmelders zijn niet afgedekt: goed bij 80%, bij twee verenigingen dus afgeplakt, doe dit niet.  

⚫ Thermisch alarm staat ingeschakeld en rookmelders zijn niet afgedekt: 90% 

⚫ Geen gasflessen in het gebouw: 100% 

⚫ Noodnummers uithangen in de zaal: 60% 

⚫ Geen materiaal opgesteld in de vluchtroutes: 80% 

⚫  Brandblussers zichtbaar en onmiddellijk inzetbaar: 80%. Het gebeurt soms dat brandblussers achter doeken 

zitten, zorg dan dat alle medewerkers weten waar deze zitten.  

⚫ Geen gebruik van open vlammen: 100% 

⚫ Aangebrachte versiering of decoratie is brandvertragend: 60%. Die dunne nylon doeken, die in veel jeugdbe-

wegingen gebruikt worden, zijn zeer brandbaar. Dat is echt wel iets waar je op moet letten. Zeilen die ge-

bruikt worden om aan nadars te hangen zijn dan nog beter dan nylon doeken.  

⚫ Bij 5 van 7 zaten de CO2-flessen vast met een ketting.  

Cindy: De helft van de keren is dit omdat de drankleverancier deze niet heeft meegegeven.  

Flor: Als organisator ben je verantwoordelijk, niet de drankleverancier.  

Cindy: Dan moet je de reflex maken om dit te melden aan de leverancier zodat dit nog in orde kan        

  gebracht worden.  

Flor: Desnoods doe je er zelf een ketting rond.  

⚫ Bij 20% was er een begrenzer op het geluidsniveau. Dat is niet verplicht maar zeker niet slecht om het ver-

gunde niveau niet te kunnen overschrijden.  

⚫ Slechts 40% gebruikte een decibelmeter om het geluidsniveau te registreren. Dat is niet goed, dat zou 100% 

moeten zijn. De decibelmeter van de jeugddienst die je kan ontlenen heeft een opnamefunctie. Als je ach-

teraf klachten krijgt kan je bewijzen dat je er niet over bent gegaan. Zo kan je je altijd indekken.  

  Flor: We hebben dit al eens gezegd, als we klachten krijgen gaan we altijd meteen de decibelmeter  

  checken. Als er niets geregistreerd staat hebben we al een probleem.   

⚫ Gratis oordoppen zijn voorzien: 90%. Je kan 1x per jaar 200 gratis oordoppen aanvragen bij de stad via de 

activiteitenfiche.  

⚫ EHBO-post aanwezig: 100% 

⚫ Het organisatie heeft met de security afgesproken dat zij rokende mensen aanspreken en bij een tweede 

vaststelling deze verwijderen van de fuif: 70% 

⚫ Het organiserende team kent de evacuatierichtlijnen: 70% 

⚫ Deejays werden ingelicht over het evacuatieplan en kregen de opdracht om bij geval van nood de bezoekers 

op een rustige manier naar de nooduitgangen te leiden zonder paniek te zaaien: 50%. Op helft van evene-

menten gebeurt er dus geen evacuatieoverleg. Neem hier wat tijd voor op jullie briefing.  

 Flor: In elk OC hangt de evacuatieroute uit, neem hier een foto van en stuur dit naar jullie medewerkers, 

 deejays,... 
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⚫ 100% van de fuiven geeft gratis drinkwater 

⚫ 60% verkoopt niet-alcoholische drank goedkoper. 

⚫ 20% maakt promotie voor veilig vervoer. 

⚫ 66% maakt geen gebruikt van herbruikbare bekers, is verplicht nochtans tenzij je kan aantonen dat 95% er-

van gerecycleerd wordt.  

 Hannes: Er is geen enkele firma in de buurt die ze kan verwerken, dus moet je eigenlijk altijd kiezen voor 

 herbruikbare bekers.   

 

Nieuwsbrief 

Check jullie spam als jullie de nieuwsbrief willen lezen, bij de meesten zal deze daar terecht gekomen zijn. Je 

kan een regel instellen zodat deze niet langer in de spam terecht zal komen.   

 

Varia 

Jonas: Bij alle Chiro’s en de KSA zijn CV-installaties omgeschakeld naar de zomerregeling zodat er geen overbodig 

verbruik is.  

Nog een algemene opmerking in verband met technische installaties in de stedelijke jeugdlokalen: Als je vaststelt 

in de technische ruimte dat er een foutmelding is bij de apparatuur moet je altijd onmiddellijk de stad verwitti-

gen. Bij de KSA werkten de stopcontacten niet, de zekering waren uit gesprongen. Toen men deze terug aanlegde 

ging er een alarm af, op de display stond de melding van een mogelijk gaslek. In plaats van te reageren op dit ge-

vaar werd de zekering terug afgezet om van het alarm af te zijn. Dit is helemaal niet de juiste reactie op zo’n 

situatie. Hiervoor bel je altijd direct naar de stad, zoniet kan dat serieuze gevolgen hebben.  

Flor: En in zo’n situatie is de melding op de display niet het probleem, maar het gaslek zelf. Wij wisten hier niet 

ook van. Dit was echt een probleem, al er dan iets misgaat…   

 

Jonas: We hebben nog een mailtje ontvangen van onze collega’s die nog op zoek zijn naar vrijwilligers om te hel-

pen op Waregem Kinderstad, om bijvoorbeeld een springkasteel te bemannen. Deze oproep is ook voor jullie le-

den van +15 jaar, die een beetje bekwaam zijn om zoiets te doen en graag en goed met kinderen omgaan. Alle 

info hierover zal nog gemaild worden naar de hoofdverantwoordelijken.  

 

Flor: Je kan weer gaan studeren in Hippologia vanaf dinsdag 23 mei, je moet hiervoor wel reserveren via Bookap-

lace.  

Op woensdag 31 mei wordt het nieuwe Red Court kunstgrasveldje aan de Expo officieel geopend in aanwezigheid 

van Torghan Hazard, die peter is van het veldje. Iedereen is daar welkom om te komen kijken of om een balletje 

te trappen.  

Als je iets organiseert, denk ook altijd eens aan je buren mocht je van plan zijn om meer geluid te maken dan 

gewoonlijk. Steek een briefje bij de buren, dat is echt niet veel werk en dan zijn ze tenminste op voorhand ver-

wittigd. Vaak zijn mensen kwaad omdat ze het op voorhand niet wisten.  

Stef: Wij hadden voor afgelopen weekend een muziekvergunning van 95dB van de stad voor ons evenement, wij 

hebben ons hier zo goed mogelijk aan gehouden. We hadden het ook aan onze geluidsman gezegd om niet erover 

te gaan, toch krijgen we telefoontjes van stad Waregem die we niet zo leuk vinden. 

Flor: Omgekeerd ook, ik kreeg ook hierover telefoons, ikzelf vond dat ook niet leuk. Als je een muziekvergunning 

hebt en je kan bewijzen dat je je aan het toegelaten niveau houdt, dan is dat ok. Maar het is niet omdat je een 

hele dag mág muziek spelen, dat je dat ook moet doen voor de buren. Als je hen op voorhand hebt verwittigd dan 

is dan een andere is situatie, maar dat heb je niet gedaan. Nu, als je geregistreerd hebt met de decibielmeter en 

we hebben dat aan onze kant, dan nog zal de discussie gevoerd worden of het schepencollege het nog aanvaard-

baar zal vinden om optredens in openlucht in de tuin te laten doorgaan.  

Stef: Wij hebben ook wel gereageerd na het telefoontje, we hebben de helft van onze speakers uitgezet. We kre-

gen pas dag 3 van ons evenement de telefoontjes met klachten. We hebben de laatste band zelfs naar binnen ver-
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huisd nog om de buren tegemoet te komen. Maar zelfs als er geen evenement bezig is en we zitten hier bijvoor-

beeld met drie in de tuin te praten is er die ene buurvrouw die vanaf haar balkon zit te roepen naar ons. Maar wij 

hebben echt wel water bij de wijn gedaan.  

Flor: Dus in het algemeen, denk aan je buren, steek briefjes, doe alle mogelijke dingen om hen te vriend te hou-

den. Nodig hen bijvoorbeeld uit, bied hen een gratis drankje aan. Er zijn veel feestweekends die hun buren een 

uur op voorhand uitnodigen voor een burendrink om hen wat gerust te stellen. Je hebt altijd buren die niet gaan 

komen en sommige komen wel, maar als je 9 buren te vriend kan houden en 1 niet, het is toch al iets. Er gaat hier 

zeker nog eens moeten over gepraat worden met de burgemeester, vanuit het bestuur en met jullie en eventueel 

de buren erbij, want het is zeker niet goed.  

Stef: Ja, dat snap ik, maar wat we konden doen op dat moment hebben we ook gedaan om de buren tegemoet te 

komen. 

 

 

Evenementen 

− 3 juni: Quiz @ JH Den Uitvlucht 

− 23 t.e.m. 25 juni: Feestweekend Chiro Waregem Centrum 

− 26 juni: Zomerbar Chiro Gaverke 

− 2 juli: BBQ @ KLJ Waregem 

− 7 t.e.m. 9 juli: Zomerfeesten ‘t Gaverke 

− 15-16 juli: Feestweekend Chiro Nieuwenhove 

− 12 november: Kaffiequiz Jong CD&V 

 

Volgende vergadering Jeugdraad  

19 juni om 19.30u. in bij Chiro Waregem Centrum 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 


